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Aan de leden van de raad,

In 2020 heeft de rekenkamer onderzoek gedaan naar de "Effectiviteit, efficiëntie en governance van 
de afvalinzameling in Zwijndrecht". Daarin werd geconcludeerd dat onze inwoners tevreden zijn over 
de dienstverlening, maar dat de milieuprestaties van Zwijndrecht achter bleven bij het gemiddelde. 
Ook werd geconstateerd dat de afvalbeheerkosten en daarmee ook de afvalstoffenheffing in 
Zwijndrecht tot de hoogste van Nederland behoorden. Twee belangrijke redenen daarvoor waren de 
grote hoeveelheid restafval en hoge uitvoeringskosten van HVC (met name algemene 
kosten/overhead en kapitaallasten).

Met de vaststelling van het Grondstoffenbeleidsplan 2022-2025 hebben we uitvoering gegeven aan de 
aanbeveling van de rekenkamer om nieuw beleid te ontwikkelen om de hoeveelheid restafval terug te 
dringen. Door de invoering van het recycle-tarief en een tarief op de ophaalservice van grof restafval 
zal de hoeveelheid restafval fors gaan afnemen.

De uitvoeringskosten van HVC liggen vast in de dienstverleningsovereenkomst (DVO) die we met 
HVC overeen gekomen zijn. Aan deze knop kunnen wij draaien op het moment dat een nieuwe DVO 
aan de orde is. Onze DVO met HVC voor de inzameling van huishoudelijk afval/grondstoffen en het 
uitvoeren van BOR-taken (Beheer Openbare Ruimte) eindigt op 31 december 2025. In de DVO is 
vastgelegd dat gemeente en HVC uiterlijk 31 december 2022 in overleg treden met het oog op het 
aangaan van een eventuele nieuwe DVO voor een nader te bepalen duur.

Aangezien dit geldt voor alle vijf Drechtstedengemeenten die een DVO met HVC hebben, zijn wij 
samen met de gemeenten Alblasserdam, Dordrecht, Hendrik-Ido-Ambacht en Papendrecht een traject 
gestart om te komen tot nieuwe DVO's. De eerste stap daarin is te onderzoeken of er een nieuwe 
overeenkomst met HVC moet worden afgesloten en, zo ja, onder welke voorwaarden.

Onder leiding van IPR Normag hebben we daarom de lopende DVO's geëvalueerd en de strategische 
opties in beeld gebracht voor de organisatie van deze taken in de toekomst. Hierin hebben wij 
nadrukkelijk de bevindingen van het rekenkamerrapport "Effectiviteit, efficiëntie en governance van de 
afvalinzameling in Zwijndrecht" betrokken.

De vijf gemeenten zijn over het algemeen tevreden met de dienstverlening. Wel zijn er drie belangrijke 
verbeterpunten benoemd. Voor de gemeenten is het een voorwaarde dat er invulling wordt gegeven 
aan deze verbeterpunten in een eventuele nieuwe DVO. Deze verbeterpunten zijn:

• Verlaging van het kostenniveau

• Transparantie in de tarieven
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• Flexibiliteit bij beleidswijzigingen

Vervolgens zijn we gezamenlijk verkennende gesprekken met HVC gestart. Het doel van deze 
gesprekken is om te toetsen of er met HVC afspraken te maken zijn over een DVO die tegemoet komt 
aan onze verbeterpunten. Hiermee tonen we, vanuit de bestaande relatie met HVC, bereidheid om er 
samen uit te komen, maar houden we ook de mogelijkheid open om voor een alternatief te kiezen. Op 
basis van de uitkomsten van deze gesprekken kunnen de colleges van de afzonderlijke gemeenten 
besluiten om onderhandelingen met HVC te starten om tot een nieuwe DVO te komen of te kiezen 
voor een andere route.

Op 11 april as. informeren wij u tijdens een oriëntatieavond nader over dit traject en gaan wij graag 
met u in gesprek over uw wensen voor een nieuwe DVO.

 

 

 

Hoogachtend,

De secretaris, De burgemeester,


